

Platt van Anfang an

Gertrud Grotegers

Platt gehört in Kinnermund, denn dor gaht dat van Anfang an all düchtig rund. Weil ick dei Meenung bin dat wi, wenn wi use schöne plattdütschke Sprooke lebennig holn willt bi dei lütken Kinner anfangen möt un zwar van Geburt an. Dorüm maok ick denn Kurs Platt van Anfang an.

Wat maok ick dor?

Ick sing mit dei Ollern, Omas off Opas plattdütschke Lieder, vertell Geschichten un bring er Fingerspille un Afftellriemels un dat natürlich alls up Platt bi.

Wor maokt wi dat?

Inne Turnhalle oder inne Kinnerkrippe van Kinneroorn St. Catharina. In April sünd wie bi mi tau Huse wän un häbbt us dei Dubenküken van mien Kerl ankäken.



Auch schon mit den kleinsten aus der Kinderkrippe St. Catharina wird schon plattdeutsch gesprochen. Hier eine besondere Situation mit Taubenküken.

Foto: Gertrud Grotegers

Wie oft maok wi dat?

Eiannen in's Mornnt immer so doot leeden Freidige un doot druefleenden